
Motie vreemd aan de orde van de dag: Extra veld sportpark ‘t Heereind

Raadsvergadering van 2 juli 2020.

De leden van de gemeenteraad

Overwegende dat: 
 Aangetoond is dat er een capaciteitsprobleem is ten aanzien van het aantal voetbalvelden op 

sportpark ’t Heereind (Sparta ’25).
 Volgens de beantwoorden van de vragen van het CDA, gesteld kan worden dat we als 

gemeente een financiële verplichting hebben voor het invullen van de goedkoopst adequate 
variant; de aanleg van een natuurgrasveld.

Constateren dat:  
 Tijdens de begrotingsbehandeling 2020 al rekening was gehouden met de aanleg van een 

extra veld, maar dat een meerderheid van de raad hier toen tegen was.
 Dat de vragen die hierover zijn gesteld door het CDA aangeven dat ook zij hier nu wellicht 

anders instaan, dan vorig jaar.
 Dat er nu genoeg gesproken is over dit probleem, en dat het tijd wordt dat het 

capaciteitsprobleem wordt opgelost.

Draagt het college op: 

Om het capaciteitsprobleem waarmee Sparta ’25 kampt op te lossen, middels het doen van een 
voorstel aan de raad voor het beschikbaar stellen van een budget voor de aanleg van een extra 
natuurgrasveld, en hiervoor ruimte te vinden binnen de begroting.
 

En gaat over tot de orde van de dag.

2 juli 2020.
Fractie PNL

Noek Maas, Ton van de Wijdeven, Toon Brouwers, Arian de Groot, Jan Hendriks, Ron van 
den Berkmortel, Willie Maas, Wim van Dijk, Ronnie Tijssen.


